

“Touched, Transformed, and free in Christ” refers to the belief that through faith in Jesus Christ, individuals can experience a profound change in their lives, leading to spiritual freedom.

Jeremiah 13:23 NIV “Can an Ethiopian change his skin or a leopard its spots? Neither can you do good who are accustomed to doing evil.”

There is no outside force that can change a man.

Man doesn’t have an outside problem, man has an inside problem.

2 Corinthians 5:17 NLT “This means that anyone who belongs to Christ has become a new person. The old life is gone; a new life has begun!”

Touched by God refers to a powerful, often unexpected, experience where one feels a profound sense of God’s presence, love or power

Paul turned over his story to God and embraced God’s story, His heart; touching peoples lives for God and his Kingdom right up to the end.

It is also possible to have an encounter with God, that is a powerful moment of conviction of sin, a feeling of divine love, and experience of healing, or sudden revelation of truth and remain the same. Mark 1: 40-42

A transformed life in Christ is an internal and external change that occurs when a person surrenders to God, allowing Christ to live through them, which leads to a new identity, purpose, and freedom from sin.

Transformation involves those who were once far from God being “drawn near” to Him through the blood of Christ (Ephesians 2:13).

A transformed life in Christ is an internal and external change that occurs when a person surrenders to God, allowing Christ to live through them, which leads to a new identity, purpose, and freedom from sin.

The result of such an encounter is a person who no longer lives for themselves but reflects Christ's character and strength in their daily life.

2 Cor. 3:17-18 NLT .“For the Lord is the Spirit, and wherever the Spirit of the Lord is, there is freedom. So all of us who have had that veil removed can see and reflect the glory of the Lord. And the Lord—who is the Spirit—makes us more and more like him as we are changed into his glorious image.”

1 Cor. 1:18“For the message of the cross [the gospel] is foolishness to those who are perishing, but to us who are being saved it is the power of God”.

“Salvation is found in no one else, for there is no other name under heaven given to men by which we must be saved” (Acts 4:12)

“His divine power has given us everything we need for life and godliness ... 2 Peter 1:3

Freedom in Christ is the opportunity to experience a deep, personal relationship with God, allowing believers to become His sons and daughters.

2 Cor. 6:18 “I will be a Father to you, And you shall be My sons and daughters, says the LORD Almighty”

Rom. 12:1 NIV

A transformed life begins with a willing surrender to God, yielding to His will and plans for one's life.

A shifting from a worldly perspective to one that is God-focused and discerning.

It's leaving behind the old self to embrace a new identity and purpose in Him.

Those who are being transformed express the fruit of the Spirit, by the power of the Spirit.

A deep and sacrificial love for others, seeking their well-being and serving them as Christ did.

Transformation is about God doing something in me—and me cooperating with Him.

Col. 1:10 says “You have been made complete in Christ...”

God is calling many here to move from where you are to where He is.

1 Corinthians 4:1 This, then, is how you ought to regard us: as servants of Christ and as those entrusted with the mysteries God has revealed.

1 Corinthians 4:2 Now it is required that those who have been given a trust must prove faithful.

TRADUCTION FRANCAISE:

Certainly! Here's the French translation of your text in the same format without line separations:

Touché, Transformé et Libre – Partie 2 NOTES

« Touché, Transformé et libre en Christ » fait référence à la conviction que, par la foi en Jésus-Christ, les individus peuvent vivre un changement profond dans leur vie, menant à la liberté spirituelle.

Jérémie 13:23 (LSG) « Un Éthiopien peut-il changer sa peau, et un léopard ses taches ? De même, pouvez-vous faire le bien, vous qui êtes accoutumés à faire le mal ? »

Il n'existe aucune force extérieure capable de changer un homme.

L'homme n'a pas un problème extérieur, il a un problème intérieur.

2 Corinthiens 5:17 (NFC) « Ainsi, si quelqu'un est uni au Christ, il est une nouvelle créature : ce qui est ancien a disparu, ce qui est nouveau est là. »

Touché par Dieu signifie vivre une expérience puissante, souvent inattendue, où l'on ressent profondément la présence, l'amour ou la puissance de Dieu

Paul a abandonné son histoire pour embrasser celle de Dieu, son cœur ; il a touché des vies pour Dieu et pour Son royaume jusqu'à la fin.

Il est aussi possible d'avoir une rencontre avec Dieu — un moment fort de conviction de péché, un sentiment d'amour divin, une guérison, ou une révélation soudaine de la vérité — sans être transformé. Marc 1:40-42

Une vie transformée en Christ est un changement à la fois intérieur et extérieur qui se produit lorsqu'une personne se soumet à Dieu, permettant à Christ de vivre en elle. Cela mène à une nouvelle identité, un nouveau but et à la liberté du péché.

La transformation implique que ceux qui étaient autrefois éloignés de Dieu soient « rapprochés » de Lui par le sang du Christ (Éphésiens 2:13).

Une vie transformée en Christ est un changement à la fois intérieur et extérieur qui se produit lorsqu'une personne se soumet à Dieu, permettant à Christ de vivre en elle. Cela mène à une nouvelle identité, un nouveau but et à la liberté du péché.

Le résultat d'une telle rencontre est une personne qui ne vit plus pour elle-même, mais qui reflète le caractère et la force du Christ dans sa vie quotidienne.

2 Corinthiens 3:17-18 (NFC) « Le Seigneur, c'est l'Esprit, et là où l'Esprit du Seigneur est présent, là est la liberté. Ainsi, nous tous, dont le visage découvert reflète la gloire du Seigneur, nous sommes transformés en son

image, avec une gloire toujours plus grande, par l'action du Seigneur, c'est-à-dire de l'Esprit. »

1 Corinthiens 1:18 « Le message de la croix est une folie pour ceux qui périssent ; mais pour nous qui sommes sauvés, il est puissance de Dieu. »

« Le salut ne se trouve en aucun autre ; car il n'y a sous le ciel aucun autre nom donné parmi les hommes, par lequel nous devons être sauvés » (Actes 4:12)

« Sa puissance divine nous a donné tout ce qui contribue à la vie et à la piété... » 2 Pierre 1:3

La liberté en Christ est la possibilité de vivre une relation personnelle et profonde avec Dieu, permettant aux croyants de devenir Ses fils et Ses filles. 2 Corinthiens 6:18 « Je serai pour vous un Père, et vous serez pour moi des fils et des filles, dit le Seigneur Tout-Puissant »

Romains 12:1 (NIV)

Une vie transformée commence par une soumission volontaire à Dieu, en se rendant à Sa volonté et à Ses plans pour notre vie.

Un changement de perspective : passer d'une vision mondaine à une vision centrée sur Dieu et spirituellement discernante.

C'est abandonner l'ancien moi pour embrasser une nouvelle identité et un nouveau but en Lui.

Ceux qui sont transformés manifestent le fruit de l'Esprit, par la puissance de l'Esprit.

Un amour profond et sacrificiel pour les autres, cherchant leur bien et les servant comme Christ l'a fait.

La transformation est une œuvre que Dieu accomplit en moi — et à laquelle je coopère activement.

Colossiens 2:10 dit « Vous avez tout pleinement en Christ... »

Dieu appelle plusieurs ici à passer de là où vous êtes à là où Lui se trouve.

1 Corinthiens 4:1 « Ainsi donc, qu'on nous regarde comme des serviteurs de Christ, et des dispensateurs des mystères de Dieu. »

1 Corinthiens 4:2 « Du reste, ce qu'on demande des dispensateurs, c'est que chacun soit trouvé fidèle. »